
Π
ανέτοιµος για το δεύτερο µατς µε τη 
Βικτόρια Πλζεν εµφανίζεται ο Κώστας 
Τσιµίκας. Ο αριστερός µπακ του Ολυ-

µπιακού µιλά στη Realnews και µεταφέρει τις 
εντυπώσεις του µετά το πρώτο µατς στην Τσε-
χία, αλλά και εκτιµά τι θα χρειαστούν οι «ερυ-
θρόλευκοι» ώστε να εξασφαλίσουν την πρόκρι-
ση στον επόµενο γύρο των προκριµατικών του 
Τσάµπιονς Λιγκ. 

 Eγινε το πρώτο ματς με την Πλζεν και μείνα-
τε στο 0-0, απέναντι σε έναν δύσκολο αντίπα-
λο. Πώς το είδες από την πλευρά σου;

Νοµίζω πως στην Τσεχία φάνηκε πως µας λεί-
πουν επίσηµα παιχνίδια. Η Βικτόρια Πλζεν µε 
δύο αγώνες πρωταθλήµατος έδειχνε πιο έτοι-
µη από εµάς. Στην αρχή, δεν µπήκαµε κα-
λά κατά την άποψή µου, αλλά ήταν σε έναν 
βαθµό λογικό, γιατί ήταν το πρώτο µας µατς. 
Από εκεί και πέρα, δεν µπορούµε να κοιτά-
ξουµε άλλο πίσω, έχουµε µπροστά µας τη ρε-
βάνς στο γήπεδό µας και θέλουµε µόνο τη νί-
κη για να προκριθούµε. Αυτός είναι ο στόχος 
µας και γι’ αυτό θα κοιτάξουµε να κάνουµε 
αυτά που πρέπει ώστε να πάρουµε το εισι-
τήριο της πρόκρισης. 
 Θα έχετε και την υποστήριξη του κόσμου 

σας. Εχει πάει πολύ καλά και η προπώληση 
των εισιτηρίων…

Θα είναι πολύ σηµαντικό για εµάς, να έχου-
µε τη συνδροµή του κόσµου µας. Περιµένου-
µε να έρθει και να γεµίσει το «Γεώργιος Κα-
ραϊσκάκης». Θέλουµε να δώσει την απαραί-
τητη ώθηση σε εµάς τους ποδοσφαιριστές 
ώστε να δώσουµε τα πάντα και στο τέλος της 
βραδιάς να πανηγυρίσουµε όλοι µαζί την 
πρόκριση. Πιστεύω ότι θα τα καταφέρουµε. 
 Τι πρέπει να αλλάξει η ομάδα στη ρεβάνς για 

να εξασφαλίσει την πρόκριση; 
Θα πρέπει να προσέξουµε και αµυντικά. Θέ-
λουµε να σκοράρουµε για να προκριθού-
µε, αλλά η Πλζεν έχει πολλούς καλούς ποδο-
σφαιριστές. Πιστεύω ότι πλέον, µετά το πρώ-
το µατς, τους ξέρουµε καλύτερα, τι κάνει ο 
καθένας τους µέσα στο γήπεδο. ∆ουλεύουµε 
και µε τον προπονητή µας και θα κοιτάξουµε 
να προσαρµοστούµε ανάλογα στα δεδοµένα 
αυτής της αναµέτρησης. Θέλουµε την πρό-
κριση και να συνεχίσουµε στα προκριµατικά 
του Τσάµπιονς Λιγκ, ώστε να πάµε στην Τουρ-
κία µε αντίπαλο την Μπασακσεχίρ. 
 Βασικός στο πρώτο ματς της χρονιάς, στην 

προετοιμασία από την αρχή της, τι περιμένεις 
αυτή τη σεζόν από τον εαυτό σου;

Νιώθω πολύ καλά και θέλω αυτή η σεζόν να 
είναι καλύτερη από την περσινή. Τόσο για
εµένα, όσο και για την οµάδα φυσικά, ώστε 
να καταφέρει να υλοποιήσει τους στόχους 
της. Ηµουν χαρούµενος που ήµουν βασικός 
στο πρώτο µατς της χρονιάς, είναι κάτι που 
το ήθελα πολύ και θα δίνω τα πάντα για τον 
Ολυµπιακό όσο θα φοράω αυτή τη φανέλα… 
Αισθάνοµαι πολύ καλά και ελπίζω, όπως εί-
πα και πριν, µαζί µε τον κόσµο µας το βράδυ 
της Τρίτης να πανηγυρίσουµε την πρόκριση 
στον επόµενο γύρο. 
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Με την προσθήκη των Μολό, 
Νούνες και Ζαχίντ
ο Παναθηναϊκός φιλοδοξεί 
να πρωταγωνιστήσει στο 
ελληνικό πρωτάθλημα   
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ΤΟ «ΘΗΡΙΟ» ΤΟΥ ΠΑΟΚ
Ο νέος αμυντικός χαφ 
του «∆ικεφάλου» είναι ο 
Αντερσον Εσίτι και ο πρώην 
προπονητής του στη Γάνδη,
Ιβ Βαντερχάγκε, στάζει μέλι 
για τις ικανότητές του 
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O ΚΩΣΤΑΣ ΤΣΙΜΙΚΑΣ

µιλά στην «R»

άμυνα
«Θα πρέπει να 
προσέξουµε 
και αµυντικά. 
Θέλουµε να 
σκοράρουµε για 
να προκριθούµε, 
αλλά η Πλζεν έχει 
πολλούς καλούς 
ποδοσφαιριστές. 
Πιστεύω ότι 
πλέον, µετά το 
πρώτο µατς, τους 
ξέρουµε καλύτερα, 
τι κάνει ο καθένας 
τους µέσα στο 
γήπεδο»

Τουρκία
«Θέλουµε την 
πρόκριση και να 
συνεχίσουµε στα 
προκριµατικά του 
Τσάµπιονς Λιγκ, 
ώστε να πάµε 
στην Τουρκία 
µε αντίπαλο την 
Μπασακσεχίρ»

«Περιµένουµε τον κόσµο να γεµίσει 
το Καραϊσκάκη µε την Πλζεν, για να δώσει 

ώθηση σε εµάς τους ποδοσφαιριστές
και στο τέλος της βραδιάς 

να πανηγυρίσουµε όλοι µαζί» 

«Περιµένουµε τον κόσµο να γεµίσει 

«Θα δώσουµε 
τα πάντα για 

την πρόκριση»


